
 

Generalforsamling i HAN 
Tirsdag, d. 31. oktober, 2023 

 

1) Valg af dirigent: 
Michael Jørgensen blev valgt 

 

2) Valg af referent: 
Poul Harald Holm blev valgt 

 

3) Formandens beretning: 
Der sker rigtig mange ting: 
- Hjerterstarteren er blevet gennemgået. 

- Postnord har stillet pakkeboks op ved skolen. Brug den!! 

- Vi får renoveret kælderen for fugt og terrassen bliver der også gjort noget ved. Der 

bliver kigget på vinduerne i stueetagen. 

- DUI og NSU er flyttet bort. Måske kan vi få lejet lejligheden ud igen. 

- Nye foreninger er Sebbe Als og Als Vikingeklub. 

- Hørup Genbrug har doneret penge til nye stole og kaffemaskine. 

- Vi er startet med Sommerfest med Ringridning i samarbejde med Notmark Bylaug. Det 

var en stor succes med mange unge familier. 

- Nu starter vi med at etablere legeplads. Der er første arbejdsdag 11. november. Kom og 

vær med. 

- Historisk Udvalg er stadig ved at udvikle nye historier og skilte rundt om i landsbyerne. 

Notmark og Almsted er lavet - næste projekt er Hundslev. Der kommer også tavler på 

den anden side af INFO-huset. Brug QR-koderne og se meget mere information. 

- Aktivitetsudvalget er her i 2023 begyndt at lave et aktivitetskatalog. Vi har oplevet rigtig 

god tilslutning til arrangementerne. Gode forslag til fremtidige arrangementer 

modtages gerne. 

- Vi vil gerne have en gruppe til på kort sigt at kigge på brugen af de store udearealer på 

boldbanerne, så der kommer noget aktivitet derned. Michael vil gerne være tovholder. 

- Vi vil i det hele taget gerne have flere folk i vores udvalg: Aktivitetsudvalg, 

legepladsudvalg og Udearealsgruppen. 

 



 

 

4) Fremlæggelse af revideret regnskab: 
En stor del af udgifterne er gået til udviklingsprojekter under ”Midt o Als”. Det handler 

primært om LAG-projektet, som strækker sig over flere regnskabsår, men som har trukket 

endnu flere midler til. 

Der var nogle indvendinger mod opstillingen af regnskabet. Men da regnskabet var 

gennemgået og godkendt af revisor, blev det taget til efterretning. 

 

5) Indkomne forslag 
Der var ikke kommet forslag 

 

6) Valg af bestyrelsen 
På valg var:  

Jytte Høj Rasmussen – blev genvalgt 

Jytte Blom – blev genvalgt 

Tove Dien Reichmann – blev genvalgt 

Bestyrelsen udvider fra 6 til 7 medlemmer – Poul Harald Holm blev valgt 

 

Suppleant: Marc Bischoff blev valgt 

 

 

7) Evt.:  
- Næste arrangement i aktivitetskataloget er olivenoliesmagning tirsdag, d. 14/11, kl. 19.00. 

- Det kunne være fint at bruge generalforsamlingen til at præsentere de forskellige 

foreninger. 

 


